



## 燒烤快靚正 二人世界至溫馨

Compact design perfect for small indoor BBQ

德國寶光波爐家族新成員**迷你韓式光波燒烤爐**，機身輕巧又的靚，方便收納極慳位；配合上下立體極速加熱，燒烤夠快，燒肉件件夠juicy！在家都可享受無煙無油健康燒烤，無論一人自私燒，還是二人撐枱腳，一樣冇得彈！

Newest addition to German Pool Halogen Cooking Pot series, Mini Korean Barbeque Grill is especially designed for small homes. Top+Bottom dual heating elements heat fast and hot, sealing in meat juices while attaining that charbroiled quality! Enjoy greaseless fumeless BBQ indoors anytime with this compact grill.



技術規格   Product Specification	
型號 Model	KQB-29E
電壓 Voltage	220 V
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	900W
溫度 Temperature	150 / 250 °C
顏色 Colour	黑色 Black
機身尺寸 高x闊x深 (毫米) Product Dimensions HxWxD (mm)	(H)262 x (W)330 x (D)215
包裝尺寸 高x闊x深 (毫米) Packing Dimensions HxWxD (mm)	(H)295 x (W)375x (D)280
淨重 Net Weight	2.27 kg
總重連包裝 Gross Weight (w/Packing)	2.97 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year
產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以 www.germanpool.com 網上版為準。 Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.	

配件   ACCESSORIES		
		
烤盤 Grill Pan	煎盤 Frying Pan	易拆式集油盒 Grease Collector

韓式光波BBQ爐系列   Korean Barbecue Grill Series				
				
KQB-29E	KQB-300	KQB-315	KQB-215	KQB-114

## 德國寶 (香港) 有限公司

GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



香港 Hong Kong  
土瓜灣新晉工商中心地舖  
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 9387 2380  
T. +852 2773 2828

中國 China  
佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888  
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

九龍灣 MegaBox L5-5 舖  
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 9018 8648  
T. +852 3907 0356

澳門 Macau  
伊利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699  
3A, Edificio Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira

灣仔駱克道寶家中心2樓  
2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai T. +852 6530 5963  
T. +852 3110 2030



© 版權所有。未經本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. KQB-29E\_20(1)



## 迷你韓式光波燒烤爐

無煙無油 · 燒烤盛宴  
KQB-29E





# 上下發熱線夾攻 極速加熱

Top / Bottom double heating elements



配備德國寶光波爐家族獨有的遠紅外線鹵素管，並增設隱藏式下發熱線，透過全電子精準控制，上下夾攻，立體極速加熱；並採用熱對流、熱傳導及熱穿透遠紅外線光波三重加熱技術，烹調過程快而無輻射，食得更安心。

Utilizing German Pool's halogen heating technology together with tubular heating element below, this grill rapidly cooks by way of heat conduction, convection and direct heat penetration. No harmful radiation is emitted in the process.

更多產品資訊  
More Product Details



無需額外落油 自動排走肥膩油脂

No extra oil needed, excess grease and fat simply drip away

強勁光波利用食物本身的油脂進行烹調，燒烤時無需額外落油，而燒烤時食物的多餘油脂全部順著烤盤導油紋流入集「油」荷盤，食物夠juicy又不會過於油膩，低脂健康！

Infrared waves penetrate food, heating up the oil content inside, no need to add any oil.

Powerful halogen heat forces out the food's own oil content, which then rolls off the grooved pan into the oil reservoir. No more greasy food!



**無油燒烤**  
Oil Free BBQ

集油「荷」盤 Oil Reservoir



時尚輕觸式LED屏幕 操作極簡單

LED Touchscreen, sleek and simple to use

輕觸式操作，一鍵調校3種加熱模式，並精準控制烹調時間，使用更得心應手。

LED Touchscreen design for precise control of grilling temperature and time, one button lets you control three heating modes.



不黏塗層烤盤 不黏底一抹乾淨

Non-stick Teflon pans for easy cleaning

烤盤採用Teflon不黏塗層，燒烤時食物殘渣不會黏著烤盤，用廚房紙一抹即可清除盤上污漬，無論使用或清潔都極方便。

Non-stick Teflon pans are easy to clean, simply wipe away grease and food debris with kitchen paper, and wash with detergent.



附送兩款烤盤 無需另購！

Comes with grill and frying pans

「光紋導油盤」無死角立體導油紋設計，油脂、肥膏全部自動排走；「平底烤盤」盤邊凹凸槽特別為串燒而設，固定串燒不會走位，亦適用於煎奄列、熱香餅，製作早餐或下午茶。

Grooved Grill Pan is perfect for grilling steaks and ribs, while Frying Pan is great for frying omelets, pancakes, pizzas etc. Breakfast and snacks made simple!